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Zápis z 16. jednání Exekutivy ČSH 

Praha, 21. 5. 2017 

 
Přítomni: R. Bendl, L. Šrámková, V. Haber (do 13:00), J. Žďárský (do 17:00), 

M. Duda (od 11:00), V. Simu (do 17:10), D. Novotný 

 

Hosté: R. Miček (do 16:15), J. Sviták 
 
Omluveni:   J. Bělka, T. Augustýn 
 

Místo konání:       ČSH, nová zasedací místnost 
 

 

Trvání jednání: Zahájení v 10:00 hod. – ukončení v 17:20 hod. 

 

 

Program jednání:  

1) Program jednání       (RBE) 
2) Kontrola plnění úkolů      (RBE) 
3) Projekt TCM/RHC – informace   (VHA,TAU, RBE) 

4) Rozpočet 2017, účetní závěrka 2016, dotace 2017  (RBE) 

5) Informace z jednotlivých komisí    (všichni) 

6) Důležité informace prezidenta ČSH    (RBE) 

7) Různé  
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1.) Program jednání 

Prezident ČSH seznámil členy Exekutivy s agendou jednání. 

 

2.) Kontrola plnění úkolů 

Prezident ČSH shrnul závěry vyplývající z posledního zasedání Exekutivy ze dne 27. 4. 2017 a 

připomenul některé důležité body. 

  

3.) Projekt TCM/RHC – informace 

Prezident ČSH informoval Exekutivu o dalších krocích v projektu TCM/RHC.  

Proběhly schůzky se zástupci Zlína, Plzně, Mostu, Frýdku – Místku.  

 

Plzeň nabídku nepřijala, Zlín poslal návrh navýšení paušální částky, Frýdek – Místek se zatím 

oficiálně nevyjádřil, Most přislíbil odeslat návrhy do 28. 5.  

Diskuze o návrhu řešení rozšíření podpory v souvislosti s nepřijatou nabídkou Plzně s cílem 

ideálního regionálního pokrytí.   

 

Závěr 
Exekutiva na základě vyjádření oslovených klubů do 31. května schválí finální 

(po již přidělených TCM a RHC) model TCM a RHC od 1. 7. 2017   

 

4.) Rozpočet 2017, účetní závěrka 2016, dotace 2017 

 Prezident ČSH informoval Exekutivu o současné složité situaci na MŠMT a jejím dopadu na 

přidělování dotací. Dotační tituly č. 1 a 2 byly dokončeny a připsány na účet v dubnu 2017, 

titul č. V (již rozhodnut) byl pozastaven a bude pravděpodobně vyhlášen znovu, titul č. 4 (již 

rozhodnut) se reviduje, titul č. X byl rozhodnut a bude revidován, titul č. VI nebyl doposud 

řešen. 

- Informoval o závěrech a usneseních Valné hromady ČUS, která proběhla dne 13. 5. 

2017, kde byla vyzvána vláda, aby neprodleně vzniklou situaci řešila.  

- Informoval o dokončení účetní závěrky, která bude do 28. 5. zaslána všem členům Rady. 

Koordinace R. Miček.  

- Stejně tak detailně informoval Exekutivu o dokončeném rozpočtu (v platném stavu 

k dnešnímu dni), který bude do 28. 5. odeslán na všechny členy Rady ČSH – rozpočet 

byl schválen k projednání Radou ČSH. 

- Informoval o nákladech spojených s projektem Handball Day. 

- Dal na vědomí hospodaření ČSH za rok 2016. 
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5.) Informace z jednotlivých komisí 

 
Komise mládeže (T. Augustýn) 

Komise mládeže předložila Exekutivě Úpravu pravidel žákovské soutěže řízené krajskými 
svazy.  
Exekutiva vyhodnotila materiál jako neúplný, nepřipravený k projednání a proto vyzývá 
předsedu Komise mládeže o jeho doplnění, a to do 31. 5. 2017 
 
T. Augustýn zaslal členům Exekutivy informace o:  

- Ukončené žákovské lize dívek, dnes se dohrává žákovská liga chlapců. 

- Ukončení regionálního kola Novinářského kalamáře a Házenkářského desetiboje, 

republiková finále těchto soutěží jsou připravena.  

- Na finálové turnaje KM byli nominováni tito delegáti: republikové finále Novinářského 

kalamáře v Karviné - Martin Strnadel (FM), desetiboj chlapců v Lovosicích - Kateřina 

Chudá (Mělník), desetiboj dívek v Kutné Hoře - Irena Kupková (HB/Bohunice). 

- V týdnu od 8. – 14. 5 proběhlo setkání s krajskými předsedy mládeže, kdy hlavním cílem 

bylo vysvětlení schválených úprav žákovských soutěží se závěrem jejich podpory 

v krajích.  

- O osobní participaci na Krajské trenérské konferenci, jejímž organizátorem byl 

Moravskoslezský kraj. 

- Zaslal zatím neověřený zápis z posledního jednání Komise mládeže. 

Legislativně-právní komise (L. Šrámková) 

L. Šrámková informovala o dokončené Výroční zprávě za rok 2016, která by měla být 
předložena na zasedání Rady ČSH dne 10. 6. v Praze.  
Informovala, že ČSH hledá uchazeče o pozice Vedoucího trenéra Regionálních házenkářských 
center a Projektového manažera pro mládež a speciální projekty.   
 

Reprezentační komise (V. Haber) 

V. Haber informoval Exekutivu o výsledcích RD mužů proti Ukrajině. 
- Informoval o změnách termínů akcí dorostenek. 
- Informoval o doplnění širších nominací reprezentačních družstev. 
- Jednání Reprezentační komise proběhlo pro mužskou složku 11. 5. v Novém Veselí, pro 
ženskou složku 24. 4. v Praze.  
- Navrhl trenéra RD juniorů p. J. Pauzu. Exekutiva schválila p. Pavla Pauzu do pozice trenéra 
RD juniorů, a to s účinností od 1. 9. 2017. PRO hlasovalo 8 PROTI 0. 
p. Pauza připraví návrh členů realizačního týmu. 
- Informoval o termínech specializovaných kempů na období 2017/2018 a proběhlém 
minikempu.  
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Komise rozhodčích (V. Simu), + disciplinární komise 

Předseda Komise rozhodčích informoval členy Exekutivy o poděkování odcházejícím 
rozhodčím Zd. Tůmovi a K. Hladkému, které proběhlo před finálovým utkáním WHIL Slavia-
Most, a dále rozhodčímu J. Motlovi, které proběhlo před utkáním o bronz Lovosice-Zubří. 
Jmenovaní končí pro překročení věkového limitu pro zařazení na listinu rozhodčích ČSH. 
- Na základě závěrů z posledního jednání, KR doporučuje, aby v rozpisech všech soutěží 

pro ročník 2017-2018 byla uplatňována pravidla házené IHF bez výjimek a v souladu 
s SŘH.  

- Bylo změněno místo pro nominační seminář rozhodčích všech skupin, a to v Polance nad 
Odrou. 

- Informoval o průběhu mentoringu mladých a perspektivních rozhodčích v rámci Prague 
Handball Cup a poděkoval všem koordinátorům za jejich odvedenou práci v rámci 
turnaje, byla velmi oceněna práce s nejmladšími rozhodčími.  

- Informoval o uděleném souhlasu s nominací rozhodčích V. Horáček, J. Novotný, J. Opava 
a P. Válek na listinu rozhodčích IHF. 

- Informoval o očekávané žádosti EHF o podobném procesu jako u IHF. Na seminář pro 
získání plné licence EHF odjíždějí rozhodčí P. Blanár a M. Haramul. Po diskusi o 
navržených rozhodčích do EHF soutěží bylo KR doporučeno, aby s potvrzováním dvojice 
L. Frieser a R. Kavulič vyčkala do sdělení závěrů nezávislé expertní komise EHF ve věci 
pohárového utkání, o kterém informoval R. Bendl. Dále pak na listinu čekatelů pro 
získání plné licence EHF zařadí rozhodčí P. Fukalu a R. Mohylu. 

- Informoval členy Exekutivy o rozhodnutí OKK ČSH ve věci odvolání pana J. L. proti 
rozhodnutí Disciplinární komise ČSH změnou rozhodnutí DK, které bylo vydáno a 
zveřejněno na stránkách ČSH, kdy po utkání SK Velká Bystřice a TJ Holešov- Přerov, dne 
26. února, došlo k fyzickému napadení rozhodčích v prostorách šaten, a to trenérem 
klubu. Napadení rozhodčí sepsali zprávu rozhodčích doloženou lékařskou zprávou. 
Odvolací a kontrolní komise ČSH rozhodla o odvolání pana J. L. proti rozhodnutí 
Disciplinární komise ČSH č.j. 58/2016- 17 tak, že provinění tělesné napadení rozhodčích 
nebylo prokázáno. Ve svém odůvodnění OKK argumentuje nepřesvědčivou výpovědí 
obou rozhodčích a svědků incidentu a také sebereflexí odvolatele, který již tak odstoupil 
ze všech funkcí v klubu. Předložené lékařské potvrzení poškozené rozhodčí nepovažuje 
OKK za relevantní. 

 

Komise rozhodčích i Disciplinární komise se závěry Odvolací a kontrolní komise ČSH 

kategoricky nesouhlasí a ostře rozhodnutí OKK kritizuje, a to hned z několika důvodů. Tím 

nejzávažnějším sdělením OKK, které vysílá do hnutí tímto rozhodnutím je – podle názoru KR, 

že za této situace se rozhodčí stávají subjektem útoků bez jakékoliv ochrany, pokud nejsou 

na místě žádní svědci a že ani samotné zprávě rozhodčích nelze důvěřovat, že tito vyslanci 

ČSH na utkání (jejichž hlavním úkolem je dohled nad fair play) již nemají žádnou ochranu. KR 

si dále myslí, že již není možné postihovat např. případné verbální napadání rozhodčího, 

pokud svědkem tohoto jednání je pouze rozhodčí. Z uvedeného jednoznačně vyplývá a KR 

požaduje, aby byly nalezeny mechanizmy, jak rozhodčí před podobnými excesy chránit. „Celá 

záležitost zároveň velmi významně narušuje Koncepci získávání a vzdělávání rozhodčích.“ 
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Všechny shora uvedené důvody jsou rovněž pro členy DK neslučitelné s dosavadní 

dlouholetou rozhodovací praxí, která je tímto neodborným rozhodnutím zcela destruována.   

Dále předseda KR nesouhlasí s postupem  OKK ve věci „Sdělení“ ze dne 16. 5. 2017, které 

zveřejnila na stránkách ČSH. Nesouhlasí s takovouto praxí, kdy OKK sděluje KR své pocity či 

domněnky ve veřejném prostoru zcela nevhodným způsobem. KR se samozřejmě uvedenými 

případy rozhodčích J. Směšné a M. Hlavinky zabývala a učinila konkrétní opatření v době, kdy 

mělo smysl opatření činit. Sdělením OKK v této věci „ex post“ nelze nic řešit a jen se můžeme 

domnívat, zda-li OKK nehledá důvody, jak z rozhodčích učinit podezřelé a zamezit jim další 

působení ve sboru rozhodčích. Vše s podivem, že členem OKK ČSH je rovněž mezinárodní 

rozhodčí J. Opava. 

 

Exekutiva konstatuje, že rozhodnutí OKK je v souladu se stanovami konečné. Exekutiva však 

navrhuje společnou schůzku zástupců DK a OKK, na které by byla nastavena pravidla pro 

hodnocení důkazů v budoucích případech.  

Soutěžní komise (J. Žďárský, J. Konečný),  

Předseda soutěžní komise J. Žďárský informoval Exekutivu o schůzce  s p. V. Srbou, kde byly 
definovány požadavky na přípravu a řízení naší nejvyšší ligové soutěže.  
Soutěžní úsek odešle co nejdříve rozpis soutěží pro ročník 17/18 v počtu 10, kluby budou 
vyzvány ke schůzce, jak dále postupovat v rámci soutěží v ročníku 18/19. 
 
Prezident předložil podklady zpracované soutěžní komisí týkající se nominací klubů do příštího 
ročníku mezinárodní soutěže WHIL, a to v návrhu: DHK Most, Sokol Poruba, DHC Slavia 
Praha, Zora Olomouc, HC Zlín,  SHK Veselí n.M., HK Hodonín, Sokol Písek. 
SK doporučuje Exekutivě nominovat do WHIL všech 8 nejlepších ženských klubů ČSH. 
 
Exekutiva projednala nominaci všech 8 ženských klubů, DHK Most, Sokol Poruba, DHC Slavia 
Praha, Zora Olomouc, HC Zlín,  SHK Veselí n. M., HK Hodonín, Sokol Písek do příštího ročníku 
mezinárodní soutěže WHIL.  
 
PRO návrh hlasovali 3, ZDRŽELI se hlasování: 2 
 
Informoval o stanovení pravidelných schůzek s krajskými předsedy soutěžních úseků, a to 
nejméně 3 x do roka.  
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Trenérsko metodická komise J. Bělka 

Prezident ČSH, za omluveného J. Bělku, informoval Exekutivu a schůzce Trenérsko – 

metodické komise, která proběhla 1. 5., na které se projednávala licenční politika pro 

trenérské licence B.  

Organizátorem licencí B je ČSH a jsou snahy obsah dělat jinými společnostmi.  

 

TMK nadefinuje do podzimu obsah obecného základu u licence B 2017 a na tomto základě 

připraví i návrh smlouvy pro všechny „dodavatele“. 

  

6.) Důležité informace prezidenta ČSH  
 

Prezident informoval Exekutivu o rozpisu Česko - slovenského poháru 2017 v kategorii 
starších a mladších dorostenců. 
- Informoval o fungování datové schránky ČSH.  

- Dal na vědomí další kroky v projektu Handball Day, informoval o potvrzených hvězdách 

světové házené a o detailním programu. 31. května proběhne na Štvanici tisková 

konference k celé akci, předložil Exekutivě předběžný rozpočet na akci a seznámil 

s jednotlivými organizačními kroky projektu. 

- Informoval o dalším postupu ve společném projektu se zástupci kolektivních sportů na 

budování infrastruktury a na možnosti využití investičních peněz z investičního programu 

MŠMT, který byl zrušen a bude brzy znovu vyhlášen 

- Detailně reagoval na e-mailem zaslané dotazy D. Novotného.  

 

 

 

7.)   Různé 

 

Další zasedání Exekutivy se uskuteční ve čtvrtek dne 29. června 2017 od 11:00  

v Praze.     

 

Zapsala:  Martina Mrkvičková, v Praze dne 21. května 2017 

Schválil: Radek Bendl 

 


